

Announcement title	Saudi Awwal Bank announces its determination to redeem its SAR 5,000,000,000 Tier 2 Sukuk due 2030	يعلن البنك السعودي الأول عن عزمه استرداد الصكوك ذات الشريحة الثانية الصادرة بقيمة 5,000,000,000 ريال سعودي والمستحقة في عام 2030م	عنوان الإعلان
Introduction	Saudi Awwal Bank (the "Bank") is pleased to announce its determination to call (redeem) its SAR 5,000,000,000 Tier 2 Sukuk due 2030 (the "Sukuk"), in full, at face value (100% of the issue price) at the end of the fifth (5) year, falling on 27/01/1447H (corresponding to 22/07/2025G). The Sukuk were issued on 1/12/1441H (corresponding to 22/07/2020G) with a maturity date falling on 21/03/1452H (corresponding to 22/07/2030G). In accordance with the terms and conditions of the Sukuk, the Bank may call the Sukuk on 27/01/1447H (corresponding to 22/07/2025G). The Bank has obtained the required regulatory approvals. The redemption amount together with any periodic distribution accrued but unpaid will be paid by the Bank on 27/01/1447H (corresponding to 22/07/2025G) to the relevant holders of the Sukuk in accordance with the terms and conditions of the Sukuk.	يعلن البنك السعودي الأول ("البنك") عزمه في استرداد الصكوك ذات الشريحة الثانية الصادرة بقيمة 5,000,000,000 ريال سعودي والمستحقة في عام 2030 م ("الصكوك") بالكامل وبالقائمة الاسمية (100% من سعر الإصدار) في نهاية السنة الخامسة، وبتاريخ 1447/01/27 هـ (الموافق 2025/07/22 م). أصدرت الصكوك في تاريخ 1441/12/1 هـ (الموافق 2020/07/22 م) وبتاريخ استحقاق 1452/03/21 هـ (الموافق 2030/07/22 م). بموجب الشروط والأحكام الخاصة بالصكوك، يحق للبنك استرداد الصكوك في تاريخ 1447/01/27 هـ (الموافق 2025/07/22 م). وقد حصل البنك على جميع الموافقات النظامية اللازمة. سيتم دفع مبلغ الاسترداد بالإضافة إلى أي توزيعات دورية مترتبة وغير مدفوعة من قبل البنك في تاريخ 1447/01/27 هـ (الموافق 2025/07/22 م) إلى حاملي الصكوك ذوي العلاقة وفقاً لأحكام وشروط الصكوك.	مقدمة
Offer type	Private placement of SAR Tier 2 Sukuk.	طرح خاص لصكوك من الشريحة الثانية مقومة بالريال السعودي.	نوع الإصدار
Value of the redeemed Sukuk	SAR 5,000,000,000	5,000,000,000 ريال سعودي	قيمة الصكوك
percentage of the redeemed Sukuk out of total Sukuk issued	100%	100%	نسبة الاسترداد من

			الإصدار الكلي
Number of redeemed Sukuk	5,000 Sak.	5,000 صك.	العدد الإجمالي للصكوك المستردة
Issuance date	1/12/1441H (corresponding to 22/07/2020G).	(الموافق) 1441/12/1 هـ 2020/07/22 م.	تاريخ الإصدار
Trading End Date	27/01/1447H (corresponding to 22/07/2025G).	(الموافق) 1447/01/27 هـ 2025/07/22 م.	تاريخ توقف تداولها
Sukuk Par Value at Redemption Date	SAR 1,000,000.	1,000,000 ريال سعودي.	القيمة الاسمية للصك عند الاسترداد
Total issuance value after redemption	0	0	قيمة الإصدار الاجمالية بعد الاسترداد
Date of Depositing the Amounts in the (Bonds/Sukuk) Holders Accounts	27/01/1447H (corresponding to 22/07/2025G).	(الموافق) 1447/01/27 هـ 2025/07/22 م.	تاريخ إيداع المبالغ في حسابات حاملي الصكوك
Name of the Entity Responsible for the Deposit and Contact Details	For any further information or questions, kindly contact HSBC Saudi Arabia (as Payment Administrator): Phone number: +966 11 299 2420 Email: isv.saudi@noexternalmail.hsbc.com	لأي معلومات إضافية أو استفسارات، يُرجى التواصل مع إتش إس بي سي العربية السعودية (بصفقتها مدير الدفعات): رقم الهاتف: +966 11 299 2420 البريد الإلكتروني: isv.saudi@noexternalmail.hsbc.com	اسم الجهة المسؤولة عن الإيداع وطرق الاتصال